
Oświadczenie złożone 

przez senator Grażynę Sztark 

na 64. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lipca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Do mojego biura senatorskiego wpłynęło oświadczenie przedstawiające stanowisko radnych Rady Miej-

skiej w Złocieńcu zaniepokojonych faktem, że w związku z planowanym przejęciem przez gminę Złocieniec 

części obszaru znoszonej z dniem 1 stycznia 2019 r. gminy Ostrowice w województwie zachodniopomorskim 

w projekcie ustawy nie przewidziano żadnych rozwiązań prawnych mających zapewnić przez Skarb Państwa 

gminie Złocieniec odpowiednie instrumenty ekonomiczno-prawne umożliwiające znalezienie źródeł dofinan-

sowania, niezbędnych do wykonania koniecznych inwestycji w celu likwidacji opóźnień rozwojowych na 

przejętych obszarach. 

Bardzo proszę o zajęcie stanowiska w sprawie budzącej zaniepokojenie i sprzeciw samorządowców gminy 

Złocieniec oraz gminy Drawsko Pomorskie, które we wspólnym wystąpieniu z dnia 5 czerwca 2018 r. składa-

ły wnioski i propozycje rozwiązań prawnych służących ochronie sytuacji finansowej tych gmin, w związku 

z przejęciem obszarów i zadań – znoszonej z dniem 1 stycznia 2019 r. gminy Ostrowice. 

W związku z powyższym zwracam się również z prośbą o podjęcie działań legislacyjnych, eliminujących 

z ustawodawstwa braki w zakresie wspierania samorządów, które nie z własnej winy, po przyłączeniu do nich 

obszarów znoszonych gmin – znajdą się w trudnej sytuacji wynikającej z przyjęcia nowych obowiązków i 

zadań. 

Z wyrazami szacunku 

Grażyna Sztark 

 
 


